

## Styrelsemöte 2021-04-28

1. Öppning av mötet:
  - a. Öppnas av Joakim Sjöo
  - b. Val av justerare
    - i. Per Josefsson
2. Vi behöver undersöka vem som är väghållare för våra vägar, därefter finns det tydliga instruktioner på hur trafiköar införskaffas.  
Joakim kollar med tekniska förvaltningen angående trafiköar.  
Trafik öar är ej tillåtet utan godkännande av Tekniska förvaltningen, vill man ändå ha dem så skall det ansökas om det varje år samt ställas ut av Tekniska förvaltningen. Se nedan:  
<https://www.boras.se/download/18.4c71f7651784aabb1da52d79/1616758864270/Trafik%C3%B6ar%20f%C3%B6r%20en%20b%C3%A4ttre%20trafik%C3%A4kerhet%202021.pdf>  
  
Tills vidare så får villaägarna /gata ansöka om dessa själva till dess att vi har ett beslut på ett föreningsmöte att vägföreningen skall ta denna kostnad.  
Information kommer ut på Dannikevagforening.se och Dannike ordsråd via Facebook
3. Hyra till Dannike IK för möten som hålls i dess lokal.  
Niklas kollar med föreningen vad som kan vara rimligt. Förslag att betala för föregående år, som baseras på hur många tillfällen vi nyttjat lokalen.
4. Per Josefsson lägger upp information om Häckklippning från Borås Stad på Dannikevagforening.se
5. Nya fastighetsägare
  - a. Thomas Klingvall har kontaktuppgifter till Johanssons som äger marken vid macken
  - b. Per Josefsson har skickat ut välkommen till Dannike vägförening till 2st nya fastighetsägare under 2021
6. Information från REV & Vägna samt faktura
  - a. Thomas har lagt in betalning för fakturan från REV-riks
7. Mailinglista
  - a. Skall undersökas vid nästa årsmöte och se vad som kommer upp för idéer
8. Valberedning, behövs ny ordinarie ledamot
  - a. Beslutas vid nästa årsmöte
9. Vi tog upp frågan hur vi gör med årsmötet
  - a. Rev riks har gått ut med info, begränsningar finnes, man får inte mötas mer än 8 personer, lösningar på detta är fullmakter.
  - b. Man får inte ha mötet via webben utan det måste vara ett fysiskt möte.
  - c. I möjligaste mån skall man vänta ut och hålla mötet då det lugnat sig, dvs ett vanligt fysiskt möte senare under året.
  - d. Vi har beslutat att inte ha årsmötet de närmsta månaderna då vi har pandemin att ta hänsyn till. Inget nytt datum sätts på detta styrelsemöte. Frågan tas upp på nästa styrelsemöte som planeras att hållas 2021 – 08 – 26
10. Per har uppdaterat hemsidan DVF med ny information angående pandemin vi har och att vi skjuter årsmötet framåt i tiden samt att vi pausar medlemsavgifter pausas under 2021 då det krävs ett årsmöte för att besluta summan.
11. Nya punkter
  - a. Nästa styrelsemöte
    - i. 2021-08-26 klockan 18:00 via Teams
12. Deltagare på detta möte

- a. Joakim Sjö
- b. Per Josefsson
- c. Johan Larsson
- d. Thomas Klingvall

Justerare

Per Josefsson

Datum 2021-04-28

